
Van: Gerrie Elfrink 
Verzonden: vrijdag 26 oktober 2018 
Onderwerp: Agenderingsverzoek: zorgfraude in Arnhem. Hebben wij de zorg goed 
georganiseerd? 

 
Beste griffie, beste collega’s, 
De fracties van de SP en Arnhem Centraal hebben behoefte om het volgende rapport 
te agenderen: 

 
Rapportage tussenstand toezicht en naleving WMO Gemeente Arnhem 
Oktober 2018 
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=Arnhem&id=e635e6e6-c553-405d-  
a8bb-  69349d5ef809 

Over dit rapport verscheen het volgende bericht in de Gelderlander:  
https://www.gelderlander.nl/arnhem/meer-meldingen-van-fraude-met-zorggelden-in-  
arnhem~a786f81e/ 

 

 

Inbreng SP: 

Wij willen met de overige fracties en de portefeuillehouder van gedachten wisselen 
over dit onderwerp. Naast vragen over de wijze waarop we inspecteren en 
handhaven en de vraag of tijdens inspecties opgedane bevindingen afdoende 
worden vertaalt in concrete actie richting zorgverleners en het evalueren van beleid 
willen we aan de hand van de bevindingen uit het rapport ook een fundamentelere 
vraag aan de orde laten komen: 

 
Vragen: 
1. Hebben wij de zorg goed georganiseerd? 
2. Staat dat de kwaliteit van zorg altijd centraal óf laten we te veel ruimte voor 
zaken als winstbejag, waardoor fraude om zich heen kan grijpen en mensen niet de 
zorg krijgen die ze nodig hebben? 
 
 
 

 Inbreng Arnhem Centraal: 
In vele gemeenten is een strijd gaand om zorgfraude te voorkomen.  De onderwereld 
kan zorginstellingen benutten om gelden wit te wassen; er zijn zorgen rondom  de 
PBG budgetten en de kwaliteit van ingekochte zorg. In Oost Nederland slaan 
gemeenten de handen ineen om malafide zorgondernemers te weren, o.a. door 
kritische vragen vooraf en het uitwisselen van gegevens van aanbieders. 
Onze fracties hebben deze zorgen al eerder voorgelegd, hetgeen heeft geleid tot een 
zorgfraude meldpunt en een fraudeteam. 

 
Vragen: 

1. Wat zijn de ervaringen, acties en resultaten tot nu toe van het fraude team en 

heeft het team voldoende capaciteit om alle gemelde zaken aan te pakken? 

2. Er zijn gemeenten die dit preventief aanpakken en zich bij elkaar aansluiten. 

Ziet het college nut en noodzaak hiervan in en gaat zij hierop actie 

ondernemen? 

3. Correctie achteraf is beter dan niets, maar fraude kan veel problemen en 

persoonlijk leed veroorzaken. Wat gaat het college doen om vooraf drempels 

en achteraf controlemogelijkheden in te bouwen? 
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Hartelijke groet, 

Gerrie Elfrink - SP 
Lea Manders - Arnhem Centraal 


